

تعميم Circular

رقم (61)

Honorable Members of the ASE

السادة/ أعضاء بورصة عمان المحترمين

**Good Greetings,,,**

تحية طيبة وبعد،،،

By virtue of the provisions of Article (3) of Directives of The Over-The-Counter Market at the Amman Stock Exchange Company and the Disciplinary Actions Policy, which was endorsed thereof by the ASE Board of Directors on 21/6/2018; Kindly note that:

استناداً لأحكام المادة (3) من تعليمات سوق الأوراق المالية غير المدرجة في شركة بورصة عمان، وبالإشارة إلى سياسة الإجراءات التأديبية التي أقرها مجلس إدارة بورصة عمان في جلسته المنعقدة بتاريخ 2018/6/21، أرجو إعلامكم بما يلي:

**First:** The ASE will transfer the trading of THE ARAB ASSURERS INSURANCE (ARAS) and AL SANABEL INTERNATIONAL FOR ISLAMIC INVESTMENTS(HOLDING) (SANA) Companies' shares to the Unlisted Securities Market (OTC) as of Tuesday 31/5/2022 for failing to provide the ASE with their reviewed first quarter financial statements for the period ended 31/3/2022, and according to their latest reference price at the regular market. The above mentioned Companies shall be traded in the OTC Market for no less than three months.

أولاً: سيتم نقل التداول بأسهم شركة الضامنون العرب للتأمين (ARAS) وشركة السنابل الدولية للاستثمارات الاسلامية (القابضة) (SANA) من السوق الثاني في البورصة إلى سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC) اعتباراً من صباح يوم الثلاثاء الموافق 2022/5/31 وفقاً لآخر سعر مرجعي لهما في سوقهما الرئيسي، وذلك لعدم قيامهما بتزويد البورصة بالبيانات المالية المرحلية المراجعة للربع الأول عن الفترة المالية المنتهية في 2022/3/31 خلال المدة المحددة لذلك، حيث ستبقى أسهم الشركتين متداولتين في سوق الأوراق المالية غير المدرجة لمدة ثلاثة أشهر على الأقل.

Knowing that the Companies share prices will be floated and the companies' shares trading shall be resumed in the main market after providing the ASE with the required financial statements.

علماً بأنه بعد قيام الشركتين بتزويد البورصة بالبيانات المطلوبة، فإن البورصة ستقوم بإعادة أسهمهما إلى التداول في سوقهما الرئيسي بسعر معوم.

**Second:** The ASE will cancel all unexecuted buying and selling orders of the above mentioned Companies, which were entered to the electronic trading system after the end of the trading session of Monday 30/5/2022.

ثانياً: ستقوم البورصة بإلغاء جميع أوامر البيع والشراء غير المنفذة الخاصة بالشركتين المذكورتين في البند أولاً أعلاه والمدخلة إلى نظام التداول الإلكتروني وذلك بعد نهاية جلسة تداول اليوم الإثنين الموافق 2022/5/30.

Best Regards,

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،



مازن نجيب الوظائفي / المدير التنفيذي  
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission  
- Securities Depository Center  
- Operations Department  
- Above mentioned companies.

بسم أبو عبيد  
نائب المدير

نسخة:- هيئة الأوراق المالية.  
- مركز إيداع الأوراق المالية.  
- دائرة العمليات.  
- الشركتين المذكورتين أعلاه.